



#### HONORARY CHAIRS

Honorary Presidents: Pr. AGGOUNE Salah  
Pr. BORDJIBA Tarek  
Competition Chair: Pr. LEMZADMI Ahcene

#### ORGANIZING COMMITTEE

President: Pr. LEMZADMI Ahcene  
Members: DAHDOUH Mounia  
ZANAT Kamel  
MENASRIA Azzedine  
BOUSBIA Aissam  
D.JEDDI Abdelhalim  
BERREHOUMA Nabil

#### IMPORTANT DATES

Online registration deadline: 25<sup>th</sup> November 2019  
Submission deadline: 25<sup>th</sup> November 2019  
Notification of acceptance: 27<sup>th</sup> November 2019  
Competition date: 03<sup>rd</sup> December 2019

#### CONTACT INFORMATION

www.univ-guelma.dz/ mt180.html  
Phone/Fax: +213 (0) 37 11 60 51  
The competition E-mail: MT180@univ-guelma.dz



#### مسابقة أطروحتي في 180 ثانية

هذه المسابقة موجهة إلى طلبة الدكتوراه من جامعة 8 ماي 1945 - قالمة ، الجزائر. حيث أنها تعنى بعرضهم لمواضيع بحوثهم بعبارة بسيطة لجمهور غير متخصص. يجب أن يكون العرض التقديمي الذي يستغرق ثلاث دقائق واضحًا، موجزًا ومقنعًا بشأن مشروع البحث.

سيكون أمام المشاركين ثلاث دقائق لتقديم أبحاثهم إلى هيئة تحكيم متعددة الأفاق مكونة من باحثين وغير باحثين.

التحدي يكمن في جعل موضوع أطروحتك مفهوما بشكل واضح وموجز ومقنع باللغة العربية أو الفرنسية أو الإنجليزية - وبمساعدة شريحة واحدة فقط.

تهدف "أطروحتي في 180 ثانية" إلى تشجيع التواصل عبر التخصصات البحثية ومساعدة الأكاديميين الشباب على تطوير المهارات لمشاركة عملهم بفعالية مع جمهور واسع. فهي طريقة رائعة لتشجيع الباحثين على ترجمة عملهم للاستهلاك العام وأيضًا تدريبًا رائعًا للباحثين الشباب. سيتم منح الجوائز لأفضل ثلاثة عروض تقديمية وفقًا للمعايير الواردة في القواعد الرسمية.

This competition, concern doctoral students from the University of 8 Mai 1945 of Guelma, Algeria. It involves their research topic in simple terms to a diverse audience. The three-minute presentation should be clear, concise and convincing about the research project. Participants will have three minutes to present his or her research to a multidisciplinary jury made up of researchers and non-researchers.

The challenge: make your thesis topic easily understandable in clear, concise and convincing in Arabic, French or English – and with the help of only one slide.

My thesis in 180 seconds competition aims to promote communication across research disciplines and help young academics develop skills to effectively share their work with a broad audience. It is a great way to encourage scientists to translate their work for public consumption and also great training for young researchers.

Prizes will be awarded to the top three presentations according to the criteria in the official rules.

